



頤膳房 Yi's Kitchen - Special Offer for HKU SPACE Alumni

- ✧ 免加一服務費及其他優惠 No 10% Service Charge and Other Discount Offer
- ✧ 詳情請參閱 Please Visit Website <http://www.itia.hk/food-beverage/>



頤膳房位於美孚饒宗頤文化館內，為饕客提供多元化的中、西滋味美食。兩層高的餐廳環境偌大舒適，以傳統中式裝潢為主調，與饒宗頤文化館的帖靜休閒互相輝映。在這個推廣中華文化的三級歷史建築物下，頤膳房全日供應中西美饌及特素食，供本地居民及遊客品嚐。

Situated at the Jao Tsung-I Academy in Mei Foo, Yi's Kitchen is a modern restaurant serving multi-national cuisines for locals and tourists alike. The two-storey restaurant is nestled in a calm and tranquil Grade III historical building which provides diners with all-day Chinese and Western delights, including a selection of vegetarian dishes.

條款及細則 Terms & Conditions

- 下單前請出示校友會普通會員及永久會員有效會員證證明
- 此優惠有效日期至 2018 年 12 月 31 日。只限於堂食使用。
- 此優惠並不適用於公眾假期,平安夜,聖誕節及除夕
- 「頤膳房」保留隨時修改此條款及細則之權利，而無須另行通知。
- 「頤膳房」保留修訂任何條款或隨時終止推廣活動之擁有權利，並不作另行通知。
- 中英文版之內容如有任何爭議，在任何情況下概以英文版為準。
- **Please present HKU SPACE Alumni valid Ordinary or Life Membership Card at the time of ordering.**
- **This offer is valid from 31 December 2018. This offer is applicable for dine-in only.**
- **This offer cannot be used on Public Holiday, Christmas Eve & Day or New Year Eve**
- **The Terms & Conditions of this offer are subject to change without prior notice.**
- **In case of any disputes, Yi's Kitchen reserves the right of final decision.**
- **If there is any inconsistency or conflict between the English and the Chinese versions of the Terms & Conditions above, the English version shall prevail.**

香港九龍青山道 800 號饒宗頤文化館 H 座 Block H, Jao Tsung-I Academy, 800 Castle Peak Road, Kowloon, HK
查詢及訂座 Reservation +852 2811 9398 | info@yiskitchen.com.hk